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  Abstract
  Five species of Aphthona [A. cyparissiae (Koch), A. czwalinae (Weise), A. flava Guillebeau, A. lacertosa (Rosenhauer), and A. nigriscutis Foudras] were introduced into Canada for the biocontrol of spurge. Four identification keys are provided to determine these species: a field key based on the coloration of the body and appendages, a key for males using characters of the aedeagi, and two keys for females, the first based on features of the spermathecae, the second based on those of the styli.


 

Résumé
  On a introduit cinq espèces d’Aphthona [A. cyparissiae (Koch), A. czwalinae (Weise), A. flava Guillebeau, A. lacertosa (Rosenhauer) et A. nigriscutis Foudras] au Canada pour lutter contre l’euphorbe. Les auteurs fournissent quatre clés pour déterminer ces espèces : une de terrain utilisant la coloration du corps et des appendices, une pour les mâles basée sur les caractères de l’édéage et deux pour les femelles, la première d’après les caractéristiques de la spermathèque, la deuxième selon celles des styles.
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